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Skrävsta från ovan. 
 

CǀǊƻǊŘ 
Ytterligare ett år har passerat, och vi är oerhört stolta 
över den verksamhet som BRS har drivit, och över alla 
våra fantastiska medlemmar som har engagerat sig. Vi 
har nöjda ridskoleelever och föräldrar, stabil ekonomi, 
duktiga instruktörer och annan personal, en 
blomstrande ungdomssektion och många aktiva 
medlemmar som driver en uppskattad tävlings-
verksamhet eller gör annat ideellt arbete.  

Fyllnadsgraden i våra ridgrupper är fortsatt hög och vi 
har kö till vissa grupper. Det är ett unikt problem för en 
ridskola i Stockholmsområdet, och även om det är 
tråkigt att vi inte kan erbjuda plats åt alla så är det 
glädjande att vår ridskola är så pass attraktiv. Det är 
mycket tack vare våra ideella krafter som vi kan erbjuda 
kvalitet till överkomligt pris, och till alla dessa personer 
riktar vi därför ett mycket varmt tack!  

Det är framför allt två saker som har varit extra viktiga 
under 2018. Dels har det handlat om att kommunen ska 
påbörja upprustningen av vår fina men vid det här laget 
rätt hårt åtgångna anläggning, och dels har vi påbörjat 
ett omfattande framtidsarbete kring mål, vision och 
värdegrund i vår förening. 

Botkyrka kommuns arbete med upprustningen av 
anläggningen har tyvärr inte framskridit riktigt så fort 
som utlovades under 2017. Förhoppningarna var att 
själva arbetet skulle påbörjas redan under hösten, men 
så blev inte fallet ð huvudsakligen för att kommunen 
insåg att projektet är större än förväntat och de hade 
svårt att hitta en lämplig projektledare. En sådan 
tillsattes slutligen i december. Vi har naturligtvis själva 
jobbat med en prioriteringslista från BRS synvinkel, och 
vissa saker är trots allt påbörjade av kommunen, visst 
prospekteringsarbete har gjorts och en okulärbesiktning 
är genomförd. Senaste besked (december 2018) från 
både kommuntjänstemän och kommunstyrelse är att 
inga pengar har ófryst inneó utan ªr tillgªngliga fºr 
faktisk projektstart i början av 2019. 

Den löpande verksamheten, med ridskola, cafeteria, 
uppstallning av medlemshªstar, óStallkuló och tªvlingar 
är en oerhört viktig bas i vår förening. Vi har många 
positiva och engagerade personer, både personal och 
ideellt aktiva. Dock har det under året framkommit ett 
behov av att komma till rätta med utmaningar vad  
gäller värdegrund, stämningen på anläggningen och 
personalens arbetsmiljö. Baserat på det material som 
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togs fram under våren och sommaren, dels i 
gruppsamtal med privathästuppstallade och dels från 
resultatet av ridskoleenkäten, har vi identifierat ett antal 
åtgärder som behöver genomföras under det närmaste 
året.  

Första prioritering är att ta fram förslag till tydligare 
målbild för BRS. Vi ska också arbeta fram en tydligare 

beslutstablå till stöd för både medlemmar, personal och 
styrelse. 

Helt säkert kommer det nya verksamhetsåret vara fyllt 
av möjligheter, utmaningar och spännande aktiviteter.  
Vi i styrelsen är glada över det stöd vi får och vi hoppas 
och tror att ni alla ser fram emot 2019 lika mycket som 
vi gör!

 

 

Ponnyer på välförtjänt sommarvila. 

 

Anläggningen i morgonsol. 



6 

 

CǀǊŜƴƛƴƎŜƴ ς нлмуΗ 
Föreningen, som är medlem i Svenska Ridsportförbundet respektive Stockholms Läns Ridsportförbund, grundades 
1967 och driver verksamhet på Skrävsta gård i Botkyrka kommun. Vi är bl.a. certifierade enligt Botkyrka kommuns 
program Utmärkt förening. 

Vision 
Botkyrka Ridsällskap ska uppfattas  

som en attraktiv ridklubb i Stockholmsområdet,  
med hästmaterial och utrustning av god kvalitet och  

med en fin anläggning med hög nyttjandenivå. 

Verksamhetsidé 
Botkyrka Ridsällskap erbjuder kommunens invånare 
idrotts-, motions- och fritidsaktiviteter med bred 
inriktning. Verksamheten ska attrahera såväl nybörjare 
som tävlingsryttare. 

Vi erbjuder praktisk och teoretisk ridutbildning av god 
kvalitet till ett rimligt pris. Gemenskap och 
välbefinnande ska genomsyra verksamheten.  

Ridsällskapet är en ungdomsvänlig förening med bred 
barn- och ungdomsverksamhet. 

Föreningsidé 
Föreningen ska driva en av Svenska Ridsport-
förbundet kvalitetsmärkt ridsportsanläggning och 
ridskola, belägen i det vackra naturområdet kring 
Skrävsta gård och sjön Aspen. 

Föreningens syfte är att grundlägga och stimulera ett 
livslångt intresse för hästar och ridsport i god 
kamratskap och med stort fokus på god hästhållning. 

Värdegrund 
Botkyrka Ridsällskap 

¶ erbjuder aktiviteter så att alla kan hitta en tilltalande 
idrotts-/motionsaktivitet 

¶ välkomnar alla, oavsett ambitionsnivå 

¶ har en engagerad och kompetent personal 

¶ sätter god hästhållning i fokus 

¶ arbetar med kvalitet och säkerhet i fokus 

¶ arbetar aktivt mot droger 

¶ arbetar aktivt mot mobbning 

¶ är en rökfri anläggning 

 

Värdegrunden omsätts i praktiken genom 

Kamratlighet ð Vi hälsar alltid när vi träffar någon 
känd eller okänd som kommer till anläggningen. Alla 
ska känna sig välkomna till Skrävsta. 

Ömsesidig respekt ð Alla har alltid något att tillföra, 
oavsett vem det är, gammal eller ung, nybörjare eller 
proffs. 

Vilja att stötta varandra i med och motgång ð 
Genom att uppmuntra i såväl framgång som motgång 
bygger vi goda relationer och en positiv stämning på 
Botkyrka Ridsällskap. 

Att alltid reagera direkt ð Om någon inte lever upp 
till våra gemensamma spelregler, att då våga ta ansvar. 

Hästen i fokus ð Hästens väl går alltid före din 
bekvämlighet. 
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hǊƎŀƴƛǎŀǘƛƻƴ 
Vår övergripande organisation framgår av schemat nedan. 

 
 

 

 

Utbildning för medlemmarna i Säker häst. 
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Medlemmar
Under 2018 hade Botkyrka Ridsällskap totalt 608 (678) 
medlemmar inklusive hedersmedlemmar. En 

förklaring till minskat medlemsantal är att vi inte har 
så stor omsättning i ridgrupperna som föregående år.

 Män Kvinnor Totalt 

Medlemmar 0ð6 år 0 3 3 

Medlemmar 7ð12 år 11 177 188 

Medlemmar 13ð20 år 3 159 162 

Medlemmar 21ð40 år 6 89 95 

Medlemmar > 40 år 17 127 144 

Hedersmedlemmar 11 5 16 

Okänt födelseår/kön   0 

Totalt 48 560 608 

 

Medlemsavgiften har under 2018 varit 300 kronor för 
juniorer och 400 kronor för seniorer.  

I medlemskapet får man förutom en fin gemenskap i 
klubben, tidningen Häst & Ryttare utgiven av 
Ridsportförbundet, möjlighet att tävla för föreningen 
och medverka i olika arrangemang vid BRS. För att 
delta i av ridskolan anordnade kurser så krävs 
medlemskap i föreningen, medlemskapet innebär fler 
fördelar, olycksfallsförsäkring är en av dem. 

Medlemmar som inte faktureras via ridabonnemang 
uppmanas att lösa medlemskap genom inbetalning via 
PlusGiro.

Hedersmedlemmar 
Anna Rydén 

Bertil Kersfelt 

Christer Lindberg 

Gunilla Enänger 

Göran Carlberg 

Jane Blomberg 

Kenneth Lynghaug 

Kerstin Strand 

Lena Niklasson 

Mischa Johansson 

Monica Carlberg 

Roland Wahlberg 

Sonny Hellberg 

Sven Olof Strömqvist 

Torgny Wännström 

Ulf Stålborg 

 

Skrävsta Vall.
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Styrelse 
Styrelsen som under verksamhetsåret haft tolv 
protokollförda möten, har haft följande samman-
sättning: 

Lotta Gill , ordförande 

Kerstin Karlsson, vice ordförande 

Christer Silver Holmberg, sekreterare 

Gunilla Jonsson (t.o.m. oktober) 

Bettina Krausbauer 

Kickan Sjözing 

Torgny Wännström 

Linnea Widstrand, BRUS-ledamot 

Siw Andersson, 1:a suppleant (ledamot fr.o.m. 
november) 

Dordi Falk Tegelström, 2:a suppleant 

Anders Linder, 3:e suppleant 

Ulf Gunninger, 4:e suppleant 

Mischa Johansson, 5:e suppleant 

Hanna Johansson, BRUS-suppleant 

Linda Holmqvist , verksamhetschef, adjungerad

Styrelsen har som målsättning att löpande bjuda in 
representanter från verksamhetens olika delar. Syftet 
med dessa ótemainbjudningaró är bl.a. att främja 
informationsutbytet och sammanhållningen inom 
föreningen. Även andra intressenter såsom politiker 
och tjänstemän från kommunen bjuds in vid olika 
tillfällen. Styrelsen har haft en heldags- och en 

halvdagskonferens under året, då frågor som former 
för styrelsearbete, löpande förvaltning och framtid och 
vision diskuterades. 

Det löpande styrelsearbetet sker till stor del i särskilt 
utsedda utskott, arbets- och projektgrupper. Arbetet i 
grupperna rapporteras löpande i styrelsen, och 
beskrivs nedan. 

                                  
Styrelsekonferens pågår.   Konferens med styrelse och personal på Lida. 

Utskott 

Verkställande utskott 

Frågor av akut karaktär som behöver hanteras emellan 
ordinarie styrelsemöten och förberedelse av vissa 
typer av ärenden hanteras av verkställande utskottet 
(VU). 

Sedan 2017 hanterar VU även frågor som tidigare föll 
under Säkerhetsutskottets och IT-utskottets 
ansvarsområden. 

Exempel på ärenden av akut karaktär är vissa inkomna 
skrivelser. Några exempel på ärenden som har 
hanterats av VU under året är ungdomsledarkurs och 
fälttävlansträff. 

VU har bestått av Lotta Gill, Kerstin Karlsson, 
Christer Silver Holmberg och Linda Holmqvist (verk-
samhetschef).
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Personalutskott 

Personalutskottet (PU) utses av styrelsen och syftar till 
att hantera personalrelaterade frågor på ett enklare och 
snabbare sätt.  

Arbetet i PU består i löpande stöd och rådgivning till 
verksamhetschefen och beslut i frågor där 
verksamhetschefen inte har delegation att själv fatta 
beslut, t.ex. anställningsärenden. Under året har PU 

hanterat frågor om personalutbildning och relationer 
mellan personal och medlemmar med uppstallade 
hästar. 

PU har under året bestått av Lotta Gill, Kerstin 
Karlsson, Gunilla Jonsson och Linda Holmqvist (sam-
mankallande) samt fr.o.m november Christer Silver 
Holmberg som ersättare för Gunilla Jonsson. 

Arbetsgrupper 

Anläggnings- och maskingrupp 

Anläggnings- och maskingruppen utsågs av styrelsen 
under våren 2018. Gruppens huvudsakliga syfte är att 
ta fram beslutsunderlag när det gäller frågor som  
rör anläggning och maskinpark. Vårt mål är också  
att ta fram en óanlªggningsbokó som beskriver 
anläggningens olika delar för att ge en överblick över 
åtgärder som är aktuella. Den 12 maj 2018 var vi på en 

rundvisning och genomgång av anläggningen kring 
Vallen, då vi diskuterade tankar om förbättringar av 
marken och dess användning.  

I gruppen har Linda Englund, Christer Silver 
Holmberg, Ulf Gunninger och Dordi Falk ingått 
under året. 

Kommunikationsgrupp 

Under året genomfördes en enkätundersökning med 
ridskoleeleverna. Syftet med enkäten var att ta del av 
vad man tycker om ridskoleverksamheten och om 
BRS i stort, samt vad man tycker är viktigt nu och 
framöver. Enkäten visar att ridskolan upplevs som 
överlag bra, med fin anläggning (som dock behöver 
upprustas), att det är prisvärt att rida på BRS och att 
utbudet vi erbjuder är gott. Däremot önskar man sig 
en större tydlighet vad som förväntas av en 
ridskoleryttare eller förälder till ridande, att arbetet 
med säkerheten ytterligare bör förbättras, och man 
upplever att det förekommer grupperingar som inte 
alltid är positiva. Det finns även en stark vilja att 
ponnyerna ska stå på box istället för i spiltor.  

Några citat som speglar en majoritet av enkätsvaren 
kring utveckling och framtid är: 

¶ óJag tycker tillgªngligheten ªr viktig, att sªnka 
trösklar för att komma in i stallet. Kanske fler 
aktiviteter med lokalsamhället, ponnyridning, 
hästhanteringskurser för nybörjare, prova-på. Jag 
skulle vilja att även de som inte kommer från 
hem med antingen hästvana föräldrar eller god 
ekonomi ska kunna möta hästar. Sen förstår jag 
att sådan verksamhet kräver politisk vilja och 
budgettillskott.ó 

¶ óEventuellt mer öppet på tävlingsfronten så att 
de flesta kan vara med.ó 

 

Fyra mºten i form av óworkshopsó har ocks¬ h¬llits, 
dels med privathästuppstallade på anläggningen, dels 
med personalen. Fokus på dessa workshops låg på att 
identifiera nuläge och utmaningar för att få 
privathästdelen av verksamheten att fungera optimalt. 

Sammanfattning och uppföljning presenterades på 
privathästägarmötet i september.  

Baserat på det sammantagna resultatet av 
ovanstående har styrelsen identifierat ett antal 
åtgärder som behöver genomföras under det 
närmaste året. I ett första skede handlar det om att ta 
fram förslag till tydligare målbild för BRS, inklusive 
risk- och konsekvensanalys för ett antal möjliga 
scenarier (t.ex. hur vi påverkas av den nya 
djurskyddslagen, hur vi kan komma att påverkas av 
eventuella krav från kommunen i samband med ny 
kontraktsskrivning, eller om vi får möjlighet till 
ytterligare utbyggnad av vår anläggning). Del av detta 
är också att ta fram tydliga nyckeltal för ekonomin 
samt göra en risk- och konsekvensanalys baserat på 
ovanstående olika scenarier. Målbilden kommer ingå i 
óverksamhetsplan 2020ð2023ó och ska dªrfºr 
beslutas på kommande årsmöte eller allmänt 
medlemsmöte. 

Dessutom pågår arbete med en förlaga till tydlig 
beslutstablå som är synkroniserad med våra policyer, 
till stöd för både medlemmar, personal och styrelse, 
samt med att definiera en process kring konsekvenser 
och hur de ska genomdrivas, dvs. vad händer om 
någon inte lever upp till sina åtaganden eller inte 
följer våra gemensamt beslutade policys.  

I övrigt har kommunikationsgruppen tillsammans 
med Botkyrka kommun tagit fram en skylt som visar 
alternativ väg till och från Skrävsta gård 
(dvs. óherrg¬rdenó), eftersom den ordinarie vägen 
tidvis är avstängd med grindar vid in- och utsläpp av 
hästar. Skyltarna kommer att sättas upp på två platser 
på anläggningen så snart tjälen har gått ur marken. 
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Kommunrelationsgrupp 

Kommunrelationsgruppens uppdrag är att 

Å initiera och upprªtth¬lla relationer med relevanta 
politiker och tjänstemän i Botkyrka kommun 

Å fºretrªda BRS i fr¬gor rºrande kommunen, t.ex. avtal, 
rättsfall, underhåll, bidrag och nyinvesteringar. 

Gruppen har som mål att 

Å fºrbªttra och upprªtth¬lla BRS goda rykte hos 
kommunen och relationer med kommunens 
företrädare 

Å genom sina relationer och aktiviteter f¬ till st¬nd ett 
bra klimat för BRS verksamhet och vidare utveckling. 

Under 2018 har gruppen aktivt fortsatt verkat för en 
förbättrad relation mellan BRS och Botkyrka kommun. 
Kommunstyrelsens ordförande Ebba Östlin har 

återigen besökt Botkyrka Ridsällskap, i mars i samband 
med att Stockholms Läns Ridsportförbund höll en 
konferens i v¬ra lokaler kring ªmnet óMed ridsporten 
i Stockholms lªn i fokusó. Vi ªr glada att Botkyrka som 
den enda kommun som skickade sin ordförande, visar 
ett intresse och engagemang i vår verksamhet från 
politiskt håll. 

Vi har också vid flera tillfällen haft möten med  
Åke Roxberger, Botkyrka kommun, Kultur och 
Fritidsförvaltningens representant, avseende upp-
rustningen av vår anläggning. Även här har vi mötts av 
positivt intresse och förståelse för våra behov att 
prioritera hästhållning, arbetsmiljö och infrastruktur. 

Kommunrelationsgruppen har under 2018 bestått av 
Lotta Gill, Christer Silver Holmberg och Linda Holm-
qvist (verksamhetschef).

 

Sponsorgrupp 

Sponsorgruppen har fått i uppdrag av Botkyrka 
Ridsällskaps styrelse att ta ett samlat grepp över 
sponsring av föreningens aktiviteter, tävlingar och 
anläggning. 

Målet har varit att ta fram ett presentationsdokument 
där vi berättar om BRS och vad vi kan erbjuda 
företagen om de väljer att sponsra oss. Dokumentet är 
även tänkt att informera t.ex. om vad det kostar att 

sätta upp en skylt i ridhuset och hur många år den får 
sitta.  

Vi vill gärna få in fler sponsorer och om möjligt 
sponsring av större företag både till tävling och 
föreningsverksamhet. Därför uppskattar vi alla förslag 
till nya sponsorer, eller medlemmar som vill engagera 
sig i sponsorfrågor. 

Sponsorgruppen har under 2018 bestått av Siw 
Andersson. 

Projektgrupper 

Målbildsgrupp 

En arbetsgrupp har tillsatts för att ta fram förslag till 
framtidsvision och tydligare målbild för BRS. 
Dessutom kommer gruppen ta fram tydliga nyckeltal 
för ekonomin samt göra en risk- och konsekvens-
analys för ett antal möjliga scenarier. Olika scenarion 
kan vara exempelvis hur vi kommer påverkas av den 
nya djurskyddslagen eller av möjliga krav från 
kommunen i samband med ny kontraktsskrivning, 

eller om vi får möjlighet till ytterligare utbyggnad  
av vår anläggning. Målbilden kommer ingå 
i óVerksamhetsplan 2020ð2023ó.  

Gruppen består av Lotta Gill, Linda Holmqvist 
(verksamhetschef), Kerstin Karlsson, Bettina 
Krausbauer samt Christer Silver Holmberg. 

 



12 

 

Revisorer 
Revisorer under verksamhetsåret har varit Mario 
Hayek, auktoriserad revisor hos PwC och Anna 
Andersson.  

Revisorssuppleanter har varit Rikard Moosberg, 
auktoriserad revisor hos PwC och Inger Norberg. 

Valberedning 
Valberedningen har under året bestått av Ulrika Davidsson (sammankallande), Paulina Salonen och Anna Göransson. 

 

 

Några av våra fina hästar. 

 



13 

 

.w¦{ 
BRUS verksamhetsberättelse för 2018 återfinns på sidorna 33ð42.

 

Tre av våra óBrusareó p¬ vªg till smedjan.

Medlemmar mellan noll och 26 år ingår i BRUS. 

Det är dessa ungdomar som utgör BRS framtid! 
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{ŀƳŀǊōŜǘǎǇŀǊǘƴŜǊǎ ƻŎƘ  
ōƛŘǊŀƎǎƎƛǾŀǊŜ 
Följande personer, företag och organisationer har under 2018 på olika sätt bidragit till BRS verksamhet: 

Agria Djurförsäkringar 

Anna Jarhäll 

Ballast AB 

Bonnierförlagen 

Bo Bennergård 

Botkyrka kommun 

Coop  

Decathlon 

DeLaval Hamra gård 

DeLaval Sales 

Erstagatans Blomsterstyling 

Equitop 

Evidensia Hästsjukhuset Stav 

Free-2-run 

Foderkammaren Stockholm 

Green Hat People 

Happy Socks 

Hippocanis 

Hästfyndet 

Hööks Hästsport, Kungens 
Kurva 

Hööks Hästsport, Kungsgatan 

ICA Maxi Botkyrka 

IdrottOnline 

Idrottslyftet 

Andreas Larsson Hovslageri 

Lindt Choklad  

Live Nation 

Lyckås Ridsport 

K9 Horse 

McDonaldõs Tumba 

Min Skola 

Mälaren Hästklinik 

Realgymnasiet 

Sadeldoktorn 

Skallebergs Handelsträdgård 

Stockholms Läns Ridsport-
förbund 

Stornäs Sadelmakeri 

Sturehovs Krukmakeri 

Svenska Ridsportförbundet 

Södertörns Brandförsvars-
förbund 

Södertörns Brandtjänst AB 

Tumba Gymnasium 

Hästfyndet 

 

Vi riktar ett varmt tack till alla!

wƛŘǎƪƻƭŀƴ 
Under året har vi har vi haft en god fyllnadsgrad i alla 
våra grupper och drygt 700 uppsittningar per vecka. 
Sommaren fylldes med tolv ridskoleläger och ett 
privatläger. Alla ponnyer och hästar har haft fyra 
veckors semester då de bara har betat och vilat. 

Ridskoleekipage har tävlat både internt och externt 
med bra resultat. 

Från hösten 2018 har vi fördelat ut söndagslektionerna 
på de övriga dagarna, för att ge plats till kurser och 
knatteridning. 

Hösten 2018 inleddes nya omgångar i Ponnycupen i 
hoppning och Stockholmscupen i dressyr. Dessa är 
utbytestävlingar mellan olika ridskolor i Stockholm, 
där båda lagen tävlar på hemmalagets ridskolehästar. 

Ridskolan arrangerar instruktörsledda träningstävling-
ar i hoppning och dressyr under lov. 

Vi innehar erforderligt tillstånd för hästverksamhet. 
Tillståndet förnyades senast 2014 och gäller fem år  
i taget. 

 

 

Pyssel vid sjukhagarna

 

  
Under 2018 uppgick kostnaden för ridskolehästarnas hovvård till 428 000 (389 000) kronor. 
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Personal 

Ledning 

Linda Holmqvist , verksamhetschef 

Elisabeth (Bettan) Braun Ramnitz,  
   chefsinstruktör 

Linda Englund, stallchef 

 

 

Ridinstruktörer, fritidsledare, stallarbete m.fl. 

Amanda Robertsdotter 

Birgitta Gudmundsäter 

Camilla Eriksson 

Elisabeth (Bettan) Braun Ramnitz 

Felicia Larsson Durge 

Helena Johansson 

Linda Englund 

Sabina Melkerling 

Sofi Väisänen

Timvikarier 

Josefin Linder 

Julia Holmqvist 

Kajsa Niklasson 

Lisa Andersson 

Mikaela Gustafsson 

Sandra Niva Kjellvinger 

Victor Braun Ramnitz 

 
 

 
 

Som en del av vårt sociala ansvarstagande bereder vi 
varje sommar, plats för ett antal sommarjobbare.  

Periodvis tar vi även emot skolpraktikanter när 
eleverna under någon tid ska prova på yrkeslivet. 

  

Personalutbildning 
Vi har mycket välutbildad personal med lång 
erfarenhet, men viljan att fylla på med ännu mer 
kunskap finns, så under året har Willemijn Kloos 
Fahlberg, välmeriterad dressyrryttare och -tränare, haft 
kontinuerliga fortbildningar för alla instruktörers, i 
såväl teori som praktik.  

Hela personalgruppen var under våren med på en 
heldagskonferens på Lida med styrelsen. Bettan, 

Amanda, Helena, Sofi, Camilla och Linda H deltog i 
Säker Hästutbildning.  

Birgitta, Linda E, Helena och Bettan deltog i 
fortbildning av ridlärare, och Amanda, Sofi och Sabina 
i utbildningen Pedagogisk Ridskola. 

Linda H och Helena har gått en kurs i Arbetsmiljö för 
hästnäringen. 

 

Personalen kratsar cirka 40 000 hovar per år. 
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Hästar och ponnyer 
Under året har det skett en del förändringar i stallet. 

Ivanhoe har pensionerats, och So Cool, Aroselinde 
och Spirit har fått vandra vidare till de evigt gröna 
ängarna. Vi har även bytt ut MR Been och Mirre som 
inte har passat in i verksamheten under prövotiden.  

Nya hästar och ponnyer för i år är Humle, Lady, Mega 
Pixel och Nilla. Dessutom har hästen Daisy bytts till 
Gloria som står under utbildning hos säljaren. 

Under året har vi haft ett samarbete med Mälaren 
Hästklinik som kommer ut till oss cirka två gånger i 
månaden och i bland vid akuta fall. De har en mobil 
klinik med bl.a. röntgen och ultraljud, vilket gör att 
hästarna och ponnyerna kan undersökas och 
behandlas i sin hemmiljö utan onödig stress som en 
transport kan medföra. Hovslagaren Andreas Larsson 
kommer och skor en dag per vecka. 

Vi samarbetar även med Stall Matrix. Equiterapeuten 
Camilla Larson besöker oss reglerbundet för att i 
förebyggande syfte behandla våra hästar bl.a. med 
akupunktur, massage och laser. Camilla är godkänd av 
Svenska Equiterapeutförbundet och samarbetar med 

våra veterinärer. Detta medför en helhetssyn på 
behandlingen och en sammanhängande vårdkedja. 

Hästarna utbildas fortlöpande av våra instruktörer.  

Vi har under ¬ret jobbat mycket med ósªker hªstó-
utbildning för att få ännu tryggare och tåligare hästar 
och ponnyer. 

För att ge hästarna en allsidig träning och därigenom 
öka deras hållbarhet och välmående har vi en 
schemaplanering som sprider hoppning, uteritter och 
andra lektionstyper jämnt över terminen. Det visar sig 
väl på veterinärkostnaderna. Vi arbetar också 
målmedvetet med att öka förståelsen för och 
kunskapen om hästarnas viktgränser. 

    
Säker häst.            Övning ger färdighet.    Massage på gång. 

Vid årets slut var följande hästar och ponnyer verksamma inom ridskolan: 

Hästar 

Aida 

Bahir II 

Ballinaclogh Paddy  

Boróka 

Calypso 

Chivas 

Dessauer 

Eden 

Filago 

Gloria 

Jurand 

Karina 

Maximo 

Sektor 

Tores 

Uniquet Ellegaard 

Vanilia 

Winston 

Ponnyer

Ardaõs Green Spoot 

Ballinaclogh all that 
Jazz 

Banjo 

Belle 

Bet Banagher 

Bounty 

Brook Hill Sunny 

Capitano 

Chick Flick 

Dristloge Dawn 

Falcon Street 

Familia 

Flyleaf 

Humle 

Lady 

Lindens Marvin 

Max 

Mega Pixel 

Nilla 

Prixe 

Saga

    Under 2018 uppgick veterinärkostnaderna till 306 000 (488 000) kronor.   
Vi fick 21 000 (139 000) kronor i försäkringsersättningar.  

 
























































